
Bestyrelsesmøde Ejerslev Havn den 6. December. 2021

Hele bestyrelsen + Bo var til stede.
Det var særlig det økonomiske grundlag der blev drøftet vi har nu priser på alle de forskellige
poster i det samlede projekt.Noget blev dyrere og andet billigere end forudset, så alt i alt ser
det fornuftigt ud.
Så projektet kan sættes i gang og økonomien er i orden og kan finansieres med de midler vi
har fået tilkendegivelse på.
Der er en løsning med en spunsvæg ved indsejlingen.
En bro i hårdtræ over indsejlingen.
I Lagunen placeres to flydende shelter.


